



Document ID

366247

Reference

366247

Date

20/03/2018

Title

Les derniers jours d'Afrin, Syrie.

Caption

11 mars 2018 : Blessée au thorax et au bras dans le bombardement de son village proche d'Afrin par l'aviation turque, cette femme est hospitalisée à l'hôpital d'Afrin. Pour la ménager, le personnel soignant a décidé de ne pas lui dire que sa petite fille de trois mois a été tuée lors de ce bombardement. Quelques jours plus tard, le 16 mars, l'hôpital d'Afrin aurait lui aussi subi des bombardements de l'aviation turque - ce que celle-ci dément. Afrin, Rojava, Syrie.

March 11, 2018: Wounded in the chest and arm in the bombing of her village, near Afrin, this woman is hospitalized in Afrin hospital. To help her, the medical staff decided not to tell her that her three-month-old daughter was killed during the bombing. A few days later, on 16 March, the Afrin hospital was also reported to have been bombed by Turkish aviation - which it denies. Afrin, Rojava, Syria.

Author

Emilie BUZYN/CIRIC

Copyright

Emilie BUZYN/CIRIC

Special instructions

Keywords

ALLONGE, BED, BLESSE, FEMALE, FEMININ (SEXE), FEMME, HOPITAL, HORIZONTAL, HORIZONTAL, HOSPITAL, HUMAIN, HUMAN, INJURED PERSON, INSIDE, INTERIEUR, KURD, KURDE, LIT, MIDDLE EAST, MOYEN ORIENT, ROJAVA, ROJAVA, STRETCHED OUT, SYRIA, SYRIE, VICTIM, VICTIME, WOMAN